

Title (en)

Portable score indicator.

Title (de)

Tragbarer Spielstandanzeiger.

Title (fr)

Indicateur portatif de scores.

Publication

EP 0024552 A1 19810311 (DE)

Application

EP 80104376 A 19800724

Priority

DE 7921972 U 19790801

Abstract (en)

In a portable score display for a game using rackets, in particular for tennis, pin-type display elements (11 to 13) are guided in slots (3 to 5) which are accompanied by scales (19 to 21). Provided in association with the slots are catch regions (7, 8), in which catch elements can engage which are connected to the display elements. Devices (27, 29) in the form of continuations, around which tapes (31, 33) can be wrapped for fastening the score display, are provided in order to be able to fix the score display to the racket. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem tragbaren Spielstandanzeiger für ein Spiel mit Schlägern, insbesondere das Tennisspiel, werden stiftförmige Anzeigeelemente (11 bis 13) in Schlitten (3 bis 5) geführt, die von Skalen (19 bis 21) begleitet sind. In Zuordnung zu den Schlitten sind Rastbereich (7,8) vorgesehen, in die mit den Anzeigeelementen verbundene Rastelemente eingreifen können. Einrichtungen (27, 29) in Form von Fortsätzen, um die Bänder (31,33) zum Halten der Spielstandanzeiger gewickelt werden können, sind vorgesehen, um den Spielstandanzeiger am Schläger befestigen zu können.

IPC 1-7

A63B 71/06

IPC 8 full level

A63B 71/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 71/0672 (2013.01)

Citation (search report)

- [XP] DE 7921972 U1 19791108
- [XP] US 4172595 A 19791030 - SEWELL J TERRY [US]
- [XP] US 4189143 A 19800219 - VAN AUKEN JOHN A [US], et al
- US 1934538 A 19331107 - GRANT HEDRICKS
- US 3986715 A 19761019 - GLICK JOHN C
- US 3777699 A 19731211 - PFLEGER F
- US 2753110 A 19560703 - SIMMONS JR MARVIN K
- US 2402525 A 19460618 - HATHAWAY CHESTER A
- [A] US 3584597 A 19710615 - SIMMONS GEORGE
- [AD] DE 7700689 U1

Cited by

US5879249A; GB2408945A; US5048452A; GB2409624A; EP0201062A3; FR2543444A1; US8904951B1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0024552 A1 19810311

DOCDB simple family (application)

EP 80104376 A 19800724